
Verksamhetsberättelse för BK Yoi 2019

Styrelsens sammansättning har varit:
Ordförande Ivar Nilsson
Kassör Glenn Bardh
Sekreterare Tuija Kilian 
Ledamot Micael Fritzon Jujutsu
Ledamot Daniela Heits Jujutsu
Ledamot Sören Forsberg Judo
Suppleant Elin Wikenmark Jujutsu och Anna Zetterberg Judo
Revisor Helena Wedman
Valberedningen Tom Svensson (sammankallande) Anna Zetterberg samt Karolin 
Abrahamsson

Andra uppdrag i klubben har varit
Huvudtränare Judo Ivar Nilsson
Huvudtränare Jujutsu Glenn Bardh
Lokalfogde Ivar Nilsson
Vice ordförande Micael Fritzon
Ungdomsansvarig Tom Svensson
Ansvarig PR och Sociala forum Rickard Bergkvist

Styrelsemöte
Styrelsen har haft 11st möten under 2019

Medlemmar
Klubben har under verksamhetsåret 2019 haft 126 medlemmar.
65st Jujutsu, 35st Judo, 22st LML samt Taiso 2st

Kurser 
Sebastion Jonsson har vart på instruktörskurs i Ljungby.
Ivar har haft en Hjälptränarutbildning med Matthias Wernald och Filip Pettersson
Emil Spörk Tellfjord har varit på en D-kurs i Alingsås.
Micael Fritzon och Staffan Jönsson gick en D-kurs i Mullsjö

Läger
Det blev tyvärr inte något eget Vinterläger 2019. Detta då det inte gick att uppbringa någon 
lämplig lokal.
Det var många barn med på Nybrolägret med Jujutsu-sektionen i Mars.
Glenn Bardh, Tom Svensson, Micael Fritzson och Henrik Persson har varit på instruktörsläger 
i Linköping.
Vi har vart representerade på påsklägret i Linköping.
Vi deltog på ett mini-sommarlägret i Kungsbacka.
Klubben har haft medlemmar på Dan läger i Linköping från Jujutsu-sektionen
Jujutsusektionen hade en teknink och stil uppvisning på klubben v.44



KM
Det blev inget KM för klubben år 2019. Det var planerat till hösten 2019 men det var dålig 
uppslutning från klubbens medlemmar så det blev inställt.

Graderingar
Under året har en del av våra medlemmar lyckats gradera sig.
Judo
Vitt med Gult streck
Cecilia Joensuu, Emil Joensuu, Oscar Schmidt, Memphis Inlund, Agnes Fjäll, Zofia 
Majkowska, Bonnie Bjerenius, Ellen Johansson samt Eliah Svenn
Gult (5 mon)
Cecilia Joensuu, Emil Joensuu, Oscar Schmidt, Memphis Inlund, 
Gult (5 kyu)
Elaine Bergqvist, Rickard Bergqvist, Tobias Ståhl samt Sofie Kaukua
Grönt (3 kyu)
Filip Pettersson
Svart (1 Dan)
Andreas Eckert

Jujutsu
Knattegrad 1 streck
Alex Muller, Alva Karlsson, Axel Beumont, Ebbe Gustavsson, Isak Bergström, 
Viggo Abrahamsson, Hasse Grahn, Malte Johansson, Lucas Westh von 
Zweigbergk, Elvira Pettersson, Lucas Lind, William Höglund, Leo Eklund, Victor 
Hagel samt Jonathan Damberg.
Knattegrad 2 streck
Theo Haraldsson 
Knattegrad 3 streck
Nova Haraldsson samt Nadja Fritzon
Knattegrad 4 streck
Nova Haraldsson 
Gult (5 mon)
Bella Haraldsson, Elma Forsberg, Milena Zinovic, Rasmus Härnsäter,William Gustavsson 
samt Rasmus Lindh.
Orange (4 mon)
Jakob Manok, samt Simon Svensson
Gult (5 kyu)
Tilde Sewerin samt Emelie Höglund, Caroline Schalin, Sofie Kaukua samt Mikaela Svensson
Orange (4 kyu)
Marcus Sixtensson samt Emelie Höglund
Grönt (3 kyu)
Micael Fritzon samt Staffan Jönsson
Blått (2 kyu)
Henrik Persson, Emil Spörk Tellfjord samt Micael Fritzon
Svart (3 Dan)
Glenn Bardh samt Tom Svensson



Aktiviteter under 2019

Daniela Heits samt Elin Wikenmark har tillsammans med Ivar och Glenn fått 
klubbadministratörs rättigheter på Idrottonline för att kunna rapportera in lärgrupper.

Klubben har varit med på LionsVårmarknad 26 maj vilket var lyckad.
Det blev bra gensvar från alla som kom och provade på.

Klubben håller på tillsammans med Sandhems Tryckeri ordna en egen sida till klubben där 
medlemmar själva ska kunna beställa kläder med klubbens logga på.

23 juni ordnade klubben sin sommarresa till Skara Sommarland.

Sommarträningarna har haft bra uppslutning.

Klubben fortsätter att leta efter en lösning på framtida lokal.

Klubben hade sitt årliga julbord på Björkhaga Hotel och Konferens.

SLUTORD

Under året har vi haft många medlemmar (över 120), till stor del tack vare JuJutsu-sektionen 
har lyckats växa ordentligt. Detta är en trevlig trend som vi får hoppas kan sprida sig till den 
andra sektioner också med tiden.

Vi har inte lyckats få ihop något KM, inte ens det vi hade ihop med Habo, vilket jag tycker är 
tråkigt då det är en trevlig aktivitet som skapar mer gemenskap både inom vår förening och 
mellan den närmsta grannklubben inom kampsport. Jag kan endast hoppas att detta är en
övergående trend.

Men vår lilla sommarresa verkar iallafall vara uppskattad och jag tror det är ett bra sätt att 
skapa gemenskap inom föreningen. Kommande sommarens resa är tänkt till Liseberg om vi 
ska hålla på traditionen, kan endast hoppas att blir uppskattat med många deltagare trots 
virusen som florerar för tillfället.

Ivar Nilsson

Ordförande


